
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Kulturutvalget 
Møtested: Rådhuset i Indre Fosen 
Dato: 03.09.2019 
Tid: 09.00 – 12.00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Barbro Hølaas Vang Leder IF-AP 
Vegard Heide Nestleder IF-MDG 
Arvid Penna Steen Medlem IF-HØ 
Jomar Tømmerdal Medlem IF-AP 
Frode Jensen Hammervold Medlem IF-AP 
Jon Normann Tviberg Medlem IF-KRF 
Jan Stølen Medlem IF-PP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Erling Kristian Pedersen MEDL IF-SP 

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Kine Larsen Kimo Kultursjef 

 
Merknader:  
Ingen merknader 
 
 
Orienteringssaker: 
 
Flytteprosesser Leksvik v/biblioteksjef Signe Lindstrøm 

Siste dag åpent før stenging av biblioteket er 20. september. Begynner å pakke tirsdag 24.sept, 
og da går det forløpende når biblioteksjefen har arbeidsdager i Leksvik. Får god hjelp av kolleger 
til selve pakkingen. 

Er ferdig med kassering og merking av det som skal på magasin. Tenker få hjelp av IFjobb til 
selve transporten opp til nytt bibliotek. Når denne transporten kan skje avhenger av når inventaret 
er satt opp i flerbrukshuset. Gjenbruk av hyller på nærmagasin og fjernmagasin. Biblioteket har 
et lager i selve biblioteklokalene og et større lagerrom i kjelleren.  

Det vil bli noe gjenbruk av inventar, noe hyller og møbler er bestemt ta med oppover, mens annet 
må sees på etter hvert som selve innflyttingen går framover. Har forstått det slik at det vil bli noen 
justeringer mht hvilket inventar som blir bestilt. 

Ønsker nærmere kontakt med driftsstyret nå i tiden før og etter flyttingen. Dette for å finne gode 
løsninger for samarbeid mellom flere parter med hensyn til driften.     



Status Bomba fritidsklubb v/Siri Kristine Størseth 
 
Oppmøte på fritidsklubben i Leksvik (Kåken) er godt men på fritidsklubben i Vanvikan (Bomba) 
er det dessverre veldig dårlig oppmøte. 
Det blir fremover ikke åpent som vanlig i Vanvikan. Det vil være mer hensiktsmessig for 
ungdomskonsulenten å bruke tiden på de andre oppgavene innenfor hennes fagfelt.  
Selv om det framover ikke vil være faste åpningstider vil ikke klubben blir ikke lagt ned. Det 
satses heller på ulike «happenings» etter forespørsel. Bomba har også nylig fått bygd en scene 
i samarbeid med frivillige i kommunen og det er ønskelig at denne scenen skal kunne brukes 
av ungdom som øvingsplass. Det er flott om vi som kommune kan tilby et gratis øvingslokale til 
både nyetablerte og godt etablerte ungdomsband.  

 
Folkehelseprosjektet «iLag» 
Fosen-regionen med kommunene Indre Fosen, Ørland, Bjugn, Åfjord og Roan har gått inn i et 
regionalt samarbeid. Høsten 2018 ble det gjennomført tre idédugnader på Fosen for å velge ett 
tiltak som skulle være med i programmet. Indre Fosen gikk inn for å starte en ny fritidsklubb i 
Rissa sentrum. Vi er godt i gang med planene, og ønsker oss åpning en dag på senhøsten. Her 
er alle ungdommer i kommunen selvfølgelig velkommen.  
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 8/19 Kulturplan - mål og strategier - del 3. Kulturminner og 

kulturmiljø 
 

DR 9/19 Brukerbetaling  
PS 13/19 Retningslinjer for bruk av "Hjem for en 50-lapp"  
DR 10/19 Søknad om støtte til oppsetninga "Vinsjan på kaia"  
DR 11/19 Evaluering utvalg/formannskap  

 
 

DR 8/19 Kulturplan - mål og strategier - del 3. Kulturminner og kulturmiljø 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema:  
Kulturutvalget har tidligere diskutert mål, strategier og tiltak for delområde 1, kunst og kultur, og 
delområde 2, idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv. Nå har vi kommet til delområde 3, kulturminner 
og kulturmiljø. Dette delområdet skal gi en grov skisse av kommunens lokalhistorie, og samtidig 
gi en god oversikt over hvor det er mulig å finne mer kunnskap. Hovedmålet med planen er å 
kartlegge viktige kulturminner/-miljøer og identifisere hvilke kulturminner/-miljøer kommunen 
skal bruke ressurser på å verne lokalt. Planen skal ha en handlingsdel som rulleres årlig. På 
grunn av prioritering av sentrumsplan Rissa framover kan det være at kulturminneplanen vil ta 
lengre tid å få ferdig enn de 2 første delområdene. 
 
  
Oppsummering av drøftingen:  
Det er viktig at kulturminnene kartlegges og synliggjøres i planen selv om man ikke har tenkt å 
gjøre noe med dem. Slik at vi på lengre sikt kan ta hensyn til dem eller i alle fall har mulighet til 
å vurdere verdien av de i aktuelle saker.  
 
Hvis vi har som mulighet som eiere i TBRT bør vi fremme at det er en god kommunikasjon til 
eiere av kulturminner ang. brannvern.   
 
Ang. formuleringen fleksibel og imøtekommende. Det bør kanskje også vises til at man er 
fleksibel og imøtekommende, men samtidig skal håndtere saker ut fra lover og regler. 
 



KULMIN må på sikt utvides til å gjelde Leksvik slik at det blir en rød tråd gjennom kommunen 
 
 
 
 

DR 9/19 Brukerbetaling 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema:  
Vi ønsker en diskusjon på brukerbetaling og satser for Indre Fosen kulturskole. Burde vi ha en 
sats for alle, eller skal vi fortsette som før?  
 
Oppsummering av drøftingen:  
Kulturutvalget gikk inn for at kulturskolen skal ha én brukerbetalingssats, og at forskjellen på 
vanlig brukerbetaling og gruppe skal utlignes i løpet av en 2 års tid. Satsen for grupper skal da 
heves suksessivt til vi får lik brukerbetaling for alle tilbud i kulturskolen. Dette forsvares med at 
de som har undervisning i store grupper får over dobbelt så lang undervisningstid enn de som 
har en-til-en undervisning, og derfor er det ingen grunn til å ha redusert brukerbetaling for 
storgrupper.  
Når det gjelder brukerbetalingssatsen, så ser vi at Indre Fosen kulturskole generelt ligger litt 
under de kommune som vi kan sammenligne oss med, noe som også er et ønske fra 
kulturutvalget. 
For kulturskolen vil dette forenkle faktureringen, samt at vi mener dette blir en mer oversiktlig 
og «rettferdig» løsning. 
 
 

PS 13/19 Retningslinjer for bruk av "Hjem for en 50-lapp" 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Retningslinjer for bruk av «Hjem for en 50-lapp» vedtas som framlagt. 
 
 

DR 10/19 Søknad om støtte til oppsetninga "Vinsjan på kaia" 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema:  
Indre Fosen kommune har mottatt en søknad om støtte fra Rissa ungdomslag med en 
søknadssum på kr. 150.000. Rissa ungdomslag presenterer oppsetningen Vinsjan på kaia, en 
musikal av D.D.E sine låter. Forestillingen har premiére 21 mars 2020 i Vanvikan samfunnshus. 
Nærmere 100 personer er i sving for å få denne produksjonen i havn hvorav 45 aktører er på 
scenen. Det er estimert over 8000 dugnadstimer. Budsjettet ligger på kr. 910.000.  
Ungdomslagets historie spenner helt tilbake til 1895. I 2020 har de 125 års jubileum! De siste 
30 årene har ungdomslaget satt opp over 70 forestillinger i tillegg holdt kurs, workshops, 
sviskeaftener og dugnader. For at «Vinsjan på kaia» skal bli en bærekraftig trenger 
ungdomslaget rundt 3 000 besøkende.  



 
Oppsummering av drøftingen:  
Kulturutvalget syns dette er et meget bra prosjekt. Rissa ungdomslag har gjennom mange år 
vært en stor bidragsyter på teaterfronten i kommunen vår. Kulturutvalget ser positivt på den 
geografiske sammensetningen av aktører og bruken av Vanvikan samfunnshus. Det er positivt 
at man også involverer profesjonelle krefter. 
Kulturutvalget anbefaler at det gis støtte til oppsetningen.  
 
 

DR 11/19 Evaluering utvalg/formannskap 

Saksprotokoll i Kulturutvalget - 03.09.2019  
 
Drøftingstema:  
Utvalgene og formannskapet skal nå ha det siste møte for perioden. Kommunedirektøren 
oppfordrer til at hvert enkelt utvalg og formannskapet foretar en evaluering. Evalueringsskjema 
ligger vedlagt. 
 
Oppsummering av drøftingen: 

Saksdokumenter  
- Kommer innkallingen tidsnok? Ja, møteplana er vedtatt tidlig. Vi får i 

tillegg innkalling i kalenderen vår som 
gjør det enkelt å følge med på 
tidspunkt for møtene. 
 
 

- Størrelsen på saksdokumentene (inkl. vedlegg) Mengden saksdokumenter oppleves 
grei. Kan være vanskelig på enkelte 
saker der vedleggene er store. 
 
 

- Kvaliteten på saksdokumentene 
 

Det er bra balanse mellom mengde og 
bakgrunnsdokumentasjon. For oss 
medlemmer fungerer det bra med 
kombinasjonen overkommelig 
saksdokument og oppmøte og info av 
saksbehandler. 
 
 

- Er sakene krevende å sette seg inn i? 
 

Ok sett i sammenheng med punktet 
over. 
 
 

- Oppleves det som at sakene som behandles er 
av stor viktighet? 

Ja og nei. Enkelte saker må behandles 
utfra ulike mandat men de oppleves 
nødvendigvis ikke av stor viktighet for 
medlemmene. 
I en ny kommune vil mange saker 
omhandle byggingen av en ny 
kommune på sikt, mens andre saker vil 
være viktige her og nå.  
 



 

- Oppleves sakene som relevante? 
 

Ja så absolutt! 
 
 

- Blir for mange eller for få saker delegert til 
administrasjonen?  

Her er det en god balanse. 
 
 
 

- Oppleves det som om det meste er avgjort i 
administrasjonen før politikerne får sakene til 
vurdering 

De store sakene vi får har vi fått til 
drøfting i møtet før. Dette har vært til 
stor hjelp når det gjelder medvirkning.  
Demokrati i praksis. 
 
 

Gjennomføring av møtene  
- Har utvalgsmøtene hatt et godt oppmøte av faste 

utvalgsmedlemmer? 
JA! 
 
 

- Møtehyppighet – for mye – for lite – akkurat 
passe? 

Akkurat passe.  
 
 

- Er møteledelsen god? 
 

Bra møteledelse. God struktur samtidig 
som det er rom for sidesprang.  
 
Vi har i tillegg hatt en god utvikling på 
balansegangen mellom møteleder og 
sekretær.  
 
«Barbro, herre kain du ta på dæ fleir 
gång» 
 

- Preges møtene av en god debattkultur? 
 

Ja! 
 
 

- Er samarbeidsklimaet godt? 
 

Ja! Vi har vært ett lag og funnet gode 
løsninger sammen. 
 
 

- Er det lett å ta ordet? 
 

Ja! 
 
 

- Er du engasjert? 
-  

 

Ja! Vi er såpass engasjert at vi ble 
provosert da det kom forslag om å 
legge ned kulturutvalget. Har fått god 
forståelse for sektoren.  
 


